
 

 

 

 

 

 

Geachte commissieleden, 

 

Namens uw voorzitter, de heer Van der Meide, nodig ik u uit voor de vergadering van de 

raadscommissie Beheer en Verkeer op woensdag 18 november 2015 om 16:30 uur in de 

oude Raadzaal op het Stadhuis. 

 

Conformstukken  

 

Het voorstel om de legesverordening t.a.v. zonneparken te wijzigen is een vervolg op de 

aangenomen motie ‘meer flexibiliteit bij leges zonneweiden’. Vandaar dat wij geen 

discussies verwachten. 

 

Het voorstel om de komgrens Friesestraatweg te wijzigen lijkt een logisch vervolg op de 

ontwikkeling van de wijk Reitdiep. 

 

De slot- en nacalculatie Sanering Riolering 2011 betreft een technische afhechting van dit 

project. 

 

Het voorstel tot wijziging van de parkeerregelgeving is een noodzakelijk vervolg op de 

vaststelling van de verordening op de heffing en invordering van parkeerbelastingen 2016, 

die u gevraagd wordt vast te stellen op 11 november a.s. (als onderdeel van het raadsvoorstel 

Tarieven). 

 

Energiebesparing bij particulieren 

 

D66 en GroenLinks hebben verzocht om agendering van deze collegebrief, en daarbij ook 

bespreekpunten aangeleverd. De kernvraag is of de gemeente voldoende doet om stadjers te 

enthousiasmeren voor energiebesparing, op weg naar de doelstelling ‘Groningen 

energieneutraal 2035’. 

 

  

 
 

 

Onderwerp  Uitnodiging commissievergadering 18 november a.s. 

 

  

 

 Leden raadscommissie B&V  
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Kinderboerderij Stadspark 

 

Deze brief is een vervolg op de bespreking van de visie Kinderboerderijen die in 2013 is 

vastgesteld (verslag bespreking bijgevoegd). Daarbij is ook een motie aangenomen van 

PvdA en Stadspartij. Een tussenstand van de ontwikkelingen hebt u per collegebrief 

ontvangen in februari 2014 (ook bijgevoegd). Er tekent zich nu de mogelijkheid af dat de 

kinderboerderij Stadspark verplaatst kan worden naar het Suikerunieterrein als onderdeel van 

het praktijkleercentrum van de onderwijsinstelling Terra. Het leek ons goed om deze 

ontwikkelingen in de commissie te agenderen, zodat u kunt aangeven of het college hiermee 

in lijn met de aangenomen visie en motie op de goede weg is.  

 

Tevens wordt in de brief melding gemaakt van een initiatief dat mogelijk de evt. lege plek 

van de kinderboerderij in het Stadspark kan invullen, nl. The Free Café. Het college geeft 

aan daarover met u in gesprek te willen naar aanleiding van een presentatie van de plannen 

van Free Café. Helaas is gebleken dat deze presentatie niet op korte termijn te realiseren is. 

Daarom zal Free Café gevraagd worden om u in de loop van volgende week nadere 

informatie over hun plannen te doen toekomen, zodat u er toch in de commissie met de 

wethouder over kunt spreken..  

 

Herinrichting Boterdiep 

 

Dit raadsvoorstel hebben wij aan het eind van de agenda gezet, omdat de verantwoordelijk 

wethouder, de heer Van der Schaaf, pas om 17.30 uur aanwezig kan zijn. Vanwege forse 

tegenslagen is er aanvullend krediet nodig om de herinrichting ongewijzigd af te ronden. In 

het raadsvoorstel worden ook andere opties (stopzetten van het werk, ten dele uitvoeren, 

bezuinigen) besproken. Het college stelt u echter voor om daar niet voor te kiezen. Voor de 

goede orde heb ik het verslag van de bespreking van het oorspronkelijke raadsvoorstel in 

oktober 2014 bijgevoegd. 

 

Met vriendelijke groet,  

namens de voorzitter, 

 

 

 

Wolbert Meijer,  

Raadsadviseur 


